
 

Z A P I S N I K 

 

Sa 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Visa, održan 20. ožujka (petak) 2015. godine u 

prostorijama Gradske vijećnice u Kulturnom centru u Visu, Viškog boja 13, s početkom u 

17,00 sati. 

 

NAZOČNI: Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić Batinić, Stjepan Poduje, 

Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić. 

 

IZOČNI:Miće Radišić- opravdano i  Ante Linčir- neopravdano. 

                                            

POZVANI:  Ivo Radica – gradonačelnik Grada Visa, 

                     Antonia Uskok, zamjenica gradonačelnika Grada Visa, 

                    Tamara Bilić Stojkovska, pročelnica JUO-a, 

                     Dragan Stojkovski, voditelj Odjela za proračun i financije, 

                    Veljko Dorotić, predsjednik Odbora za proračun, financije i unutarnju reviziju, 

                    Ivanko Stanivuković, djelatnik JUO, 

                    Orhan Safić,djelatnik JUO, 

                    Sanja Tanta ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Vis i  

                    Jelena Radica, ravnateljica Dječjeg vrtića i jaslica  „Vis“. 

 

JOŠ NAZOČNI:  Dejan Karuza. 

                               

ZAPISNIČAR: Tanja Travizi, djelatnica JUO-a. 

 

SJEDNICA  JE TONSKI SNIMLJENA 

 

 

Uz ovaj Zapisnik su liste glasovanja po svakoj točci Dnevnog reda. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa, gospodin Stipe Vojković, pozdravlja sve vijećnike, 

gradonačelnika Grada Visa, zamjenicu gradonačelnika, djelatnike Gradske uprave kao i sve 

ostale pozvane. 

Utvrđuje se kvorum.  Sjednici nazoči  9 vijećnika. 

 

Jednoglasno s 9 glasova ZA, (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Stjepan Poduje, Silvija  

Bajsić Batinić, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić  i Alen Galić)  

utvrđuju  slijedeći: 

 

 

DNEVNI  RED : 

1. Usvajanje Zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća; 

2. Vijećnička pitanja, prijedlozi, informacije, razno;  

3. Izvješće o rdu Gradske knjižnice i čitaonice Vis u 2014. god.; 

   4. Izvješće o realizaciji godišnjeg Plana i Programa rada Dječjeg vrtića „Vis“ u Visu 

       za pedagošku godinu 2013./2014.;  

   5. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju predškolske ustanove Dječji vrtić „Vis“; 

   6. Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Visa za razdoblje srpanj – prosinac 2014.god.; 

   7. Izvješće o realizaciji Programa socijalne skrbi Grada Visa za 2014. god.; 



   8. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Visa za 2014. godinu; 

   9. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u športu Grada Visa za 2014. godinu;  

 10. Izvješće  o izvršenju  Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

       na području Grada Visa za 2014. godinu; 

11. Izvješće o izvršenju  Programa održavanja komunalne infrastrukture na području  

      Grada Visa za 2014. godinu; 

12. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja vodne infrastrukture na 

      području Grada Visa  za 2014. godinu; 

13. Izvješće o izvršenju  Programa održavanja vodne infrastrukture na području Grada  

     Visa za 2014. godinu; 

14. Prijedlog Izmjene i dopune Proračuna Grada Visa za 2015. god.; 

15. Prijedlog izmjene Programa gradnje komunalnih vodnih građevina za 2015. god.; 

16. Prijedlog izmjene i dopune programa održavanja komunalnih vodnih građevina za 

      2015. god.; 

17. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o novčanoj pomoći za opremu  

      novorođenog djeteta; 

18. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava  proračuna Grada Visa u 2015. god. 

      namijenjenih financiranju političkih stranaka i članova Gradskog vijeća Grada Visa  

      izabranih s lista grupa  birača; 

19. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni odluke  o zabrani  i ograničenju izvođenja 

      građevinskih radova za vrijeme turističke sezone na području Grada Visa; 

20. Prijedlog Zaključka o djelomičnom oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa; 

21. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o javnim priznanjima Grada Visa.  

  

  

AD – 1 Usvajanje Zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa, Stipe Vojković daje  na usvajanje Zapisnik sa 11. 

sjednice Gradskog vijeća.  

Primjedbi nema, konstatira se da je  usvojen  jednoglasno  s 9 glasova ZA (Stipe Vojković,  

Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić,  

Marija Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić) – Zapisnik sa 11. sjednice  Gradskog vijeća 

Grada Visa. 

 

 

AD – 2 Vijećnička pitanja, prijedlozi, informacije, razno; 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa, Stipe Vojković  daje riječ vijećnicima. 

Silvija Bajsić Batinić – iznosi primjedbu na derutno dječje igralište na predjelu Prirova, koje 

predstavlja opasnost za djecu koja se tu igraju. Da li je što poduzeto na sanaciji istog? 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa, Stipe Vojković daje odgovor da se na tome radi, 

Grad je dobio jednu ponudu za sanaciju navedenog igrališta ali je ponuda neodgovarajuća, a 

trenutno smo u procesu traženja ostalih ponuda. Grad ćeu dogledno vrijeme sanirati dječje 

igralište na predjelu Prirova. 

Jasna Šiljić – Na prošloj sjednici donesena je Odluka o izmjeni Odluke o ustrojstvu i 

djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Grada Visa. Što je sa provedbom iste? 

Gradonačelnik Ivo Radica – pozdravlja sve nazočne. Odgovara na pitanje. Započelo se s 

radnjama oko provedbe Odluke ali to je još u postupku. 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa, Stipe Vojković, postavlja pitanje Gradonačelniku 

zašto nije Grad Vis, kao i neki drugi gradovi i općine, donio Odluku o oprostu duga  

građanima? 



Gradonačelnik Ivo Radica smatra da je takva odluka populistička i Grad Vis je neće 

donositi. 

Grad Vis ima Program socijalnog zbrinjavanja svojih građana  i za sada on dobro 

funkcionira. 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa, Stipe Vojković, također smatra kako je Program 

socijalnog zbinjavanja Grada Visa jako dobar i zadovoljava potrebe ali smatra kako je ovo 

bila prilika da se građanima oprosti dug tamo gdje Grad inače nema ingerencije poput duga 

u Poreznoj upravi, telekomima... 

Damir Radica -  ponovno postavlja pitanje sanacije trulih postolja topova koji se nalaze na  

ulazu prema Muzeju! Postoji opasnost za djecu koja se tu igraju jer je u blizini škola. 

 

AD – 3 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković, daje riječ ravnateljici Gradske 

knjižnice i čitaonice Vis, Sanji Tanta. 

Sanja Tanta iznosi kratko obrazloženje po Izvješću o radu koji se nalazi u materijalima.  

Iznosi neke od pohvala dobivenih od povremenih članova gradske knjižnice. Napominje kako 

je vremenska nepogoda ubrzala  sanaciju plafona knjižnice koji je dugo vremena 

prokišnjavao.  

Rasprave nije bilo.  

Jednoglasno s 9 glasova ZA ( Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić,  

i Alen Galić) usvaja se  

 

IZVJEŠĆE O RADU 

 GRADSKE KNJIŽNICE I ČITAONICE VIS U 2014. GODINI 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

  

 

AD – 4  
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,  daje riječ Jeleni Radica, 

ravnateljici Dječjeg vrtića „Vis“. 

Jelena Radica iznosi kraće obrazloženje Izvješća o realizaciji godišnjeg Plana i Programa 

rada Dječjeg vrtića „Vis“ , koji se nalazi u materijalima. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa  9 glasova ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić,  

i Alen Galić) usvaja se  

 

IZVJEŠĆE  O REALIZACIJI PLANA I PROGRAMA RAD 

DJEČJEG VRTIĆA „VIS“ ZA PEDAGOŠKU GODINU 2013/2014 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

AD – 5 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,  obrazlaže potrebu donošenja 

Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju “Dječjeg vrtića Vis“- Vis. 

Naime, Odluka se treba uskladiti sa Zakonom. Izmjena se odnosi na kućnom broju, broju 

članova Upravnog vijeća te načinu donošenja akata. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa  9 glasova ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  



Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić,  

i Alen Galić) donosi se 

 

 O D L U K U  

O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  O OSNIVANJU PREDŠKOLSKE USTANOVE 

„DJEČJI VRTIĆ VIS“ 

(Odluka u privitku ovog Zapisnika) 

  

AD – 6 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   iznosi kako je u materijalima  

Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Visa za razdoblje srpanj – prosinac 2014. godine. 

Gradonačelnik Ivo Radica – sve je taksativno navedeno i ako ima pitanja od strane vijećnika  

spreman je na odgovor ili pojašnjenje. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa  9 glasova ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i 

Alen Galić)  usvaja se 

 

I Z V J E Š Ć E   

O RADU GRADONAČELNIKA GRADA VISA  

ZA RAZDOBLJE SRPANJ – PROSINAC 2014. GODINE 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

  

 

 

AD – 7 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković, daje riječ Ivanku Stanivukoviću. 

Ivanko Stanivuković, referent za društvene djelatnosti i socijalnu skrb, iznosi kraće 

obrazloženje po Izvješću koje se nalazi u materijalima. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa  9 glasova ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i  

Alen Galić)  usvaja se 

 

I Z V J E Š Ć E  

O REALIZACIJI PROGRAMA SOCIJALNE SKRBI GRADA VISA ZA 2014. GODINU 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

 

AD – 8 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,  daje riječ Ivanku Stanivukoviću. 

Ivanko Stanivuković, referent za društvene djelatnosti i socijalnu skrb, iznosi kraće 

obrazloženje po Izvješću o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi , koje se nalazi u 

materijalima. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i 

Alen Galić)  usvaja se 

 



I Z V J E Š Ć E 

O REALIZACIJI PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI 

 GRADA VISA ZA 2014. GODINU 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

 

 

AD – 9 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,  daje riječ Ivanku Stanivukoviću. 

Ivanko Stanivuković, referent za društvene djelatnosti i socijalnu skrb, iznosi kraće 

obrazloženje po Izvješću o realizaciji Programa javnih potreba u športu, koje se nalazi u 

materijalima. 

Luisa Radišić – smatra da je nesrazmjerno izdvajanje sredstva za pojedine klubove. Možda bi 

se neki od klubova ili udruga bolje razvijali i bili aktivniji kad bi imali više sredstava. Ako 

nema dovoljno novaca, tj. ako ova ukupna predložena suma u Programu nije dovoljna da se 

svi sportski klubovi razvijaju srazmjerno, onda treba razmisliti o podizanju stavke u 

proračunu. Posebno se ističe izdvajanja za Nogometni klub „Vis“. Trebalo bi pozvati sve 

predstavnike klubova i udruga i raspraviti i radu i razvoju klubova i udruga. 

Gradonačelnik Ivo Radica – svi klubovi i udruge dobili su onoliko sredstava koliko su tražili. 

Ima klubova i udruga koji su više aktivni i manje aktivni. Kod Nogometnog kluba „Vis“ treba 

da stoji –NK „Vis“ Škola nogometa. 

Navodi kako će ove godine biti smanjena sva sredstva za klubove i udruge i usmjerit će se na  

pokrivanje troškova nastalih u elementarnoj nepogodi koja je zadesila grad.   

U svojoj raspravi navodi i neaktivnost JK „Vis“ pri nabavci jedrilice. Naime, jedrilica je bila  

na prodaji  i grad je bio spreman platiti sve troškove ali JK „Vis“ u tom slučaju nije poduzeo 

odgovarajuće radnje.  

Neka predstavnici klubova i udruga dođu pred Gradsko vijeće i podastru svoje viđenje rada i 

razvoja svojih udruga i klubova. 

Damir Radica - jedrilica je još uvijek na prodaji. Da li je JK „Vis“ ikad dao napismeno kako 

Klub zamišlja razvoj škole jedrenja na Visu. 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,  ne bi želio da se moje izlaganje 

krivo shvati i da se misli da sam instrumentaliziran s ičije strane, samo tumačimo brojke koje 

su u materijalima pred nama. Ima i drugih klubova čije potrebe treba zadovoljiti, pogotovo 

onih koji imaju perspektivu razvijati pred i postsezonu, poput npr JK Vis. Želimo da se 

ravnomjernije raspoređuju sredstva za klubove i udruge. 

Alen Galić  slaže se sa prijedlogom gradonačelnika da se svi predstavnici klubova i udruga 

pozovu i rasprave o načinu rada i razvoju klubova i udruga. 

Jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i  

Alen Galić)  usvaja se 

 

I Z V J E Š Ć E 

O REALIZACIJI PROGRAMA JAVNIH POTREBA U ŠPORTU 

 GRADA VISA ZA 2014. GODINU 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

 

 



AD – 10 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   iznosi potrebu usvajanja Izvješća 

o izvršenju Programa grdnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada 

Visa za 2014. godinu, koji je u materijalima. Na sjednici je Orhan Safić viši stručni suradnik 

za komunalne djelatnosti, prostorno uređenje i zaštitu okoliša, koji je izradio Izvješće. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i  

Alen Galić)  usvaja se 

 

I Z V J E Š Ć E  

O IZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA  

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA VISA ZA 2014. GODINU 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

 

AD – 11 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   iznosi potrebu usvajanja Izvješća 

o izvršenju Programa održavanja  komunalne infrastrukture na području Grada Visa za 

2014. godinu, koji je u materijalima. Na sjednici je Orhan Safić viši stručni suradnik za 

komunalne djelatnosti, prostorno uređenje i zaštitu okoliša, koji je izradio Izvješće. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i  

Alen Galić)  usvaja se 

 

I Z V J E Š Ć E  

O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

NA PODRUČJU GRADA VISA ZA 2014. GODINU 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

AD – 12 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   iznosi potrebu usvajanja Izvješća 

o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja  vodne infrastrukture na području Grada 

Visa za 2014. godinu, koji je u materijalima. Na sjednici je Orhan Safić viši stručni suradnik 

za komunalne djelatnosti, prostorno uređenje i zaštitu okoliša, koji je izradio Izvješće. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i  

Alen Galić)  usvaja se 

 

I Z V J E Š Ć E  

O IZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA 

VODNE  INFRASTRUKTURE  

NA PODRUČJU GRADA VISA ZA 2014. GODINU 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

 

 



AD – 13 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   iznosi potrebu usvajanja Izvješća 

o izvršenju Programa održavanja  vodne infrastrukture na području Grada Visa za 2014. 

godinu, koji je u materijalima. Na sjednici je Orhan Safić viši stručni suradnik za komunalne 

djelatnosti, prostorno uređenje i zaštitu okoliša, koji je izradio Izvješće. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i  

Alen Galić)  usvaja se 

 

I Z V J E Š Ć E  

O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA VODNE INFRASTRUKTURE  

NA PODRUČJU GRADA VISA ZA 2014. GODINU 

(Izvješće u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

AD – 14 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   daje riječ  Draganu Stojkovskom 

voditelju Odjela za proračun i financije koji ukratko obrazlaže prijedlog Izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Visa za 2015. godinu, koje se nalaze u materijalima za sjednicu.  

Veljko Dorotić, predsjednik Odbora za proračun, financije i unutarnju reviziju, pozdravlja 

sve nazočne. Upoznaje sa Zaključcima Odbora, donesenim na temelju dostavljenih materijala 

i dobivenih stručnih informacija o radu i poslovanju Grada Visa (Zapisnik Odbora u privitku 

ovog Zapisnika). 

Gradonačelnik Ivo Radica iznosi ispravak tehničke greške na strani 4. i 5 a vezano za stavku 

Javne rasvjete. 

Nakon kraće rasprave po ovoj točci jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor 

Damjanović, Silvija Bajsić Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija 

Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić)  donose  se 

 

I Z M J E N E  I  D O P U N E  

PRORAČUNA GRADA VISA ZA 2015. GODINU 

(Izmjene i dopune  u privitku ovog Zapisnika) 
 

Izašao je Stjepan Poduje. 

 

AD – 15 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   daje riječ  Orhanu  Safić viši 

stručni suradnik za komunalne djelatnosti, prostorno uređenje i zaštitu okoliša, koji obrazlaže 

potrebu donošenja Izmjene Programa gradnje komunalnih vodnih građevina za 2015. godinu. 

Rasprave nije bilo. 

Sa 8 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  Batinić,  Damir 

Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić)  donose se 

 

I Z M J E N E 

 PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA VODNE  INFRASTRUKTURE  

NA PODRUČJU GRADA VISA ZA 2015. GODINU 

(Izmjene  u privitku ovog Zapisnika) 

 

 



AD – 16 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković. daje riječ  Orhanu  Safić viši 

stručni suradnik za komunalne djelatnosti, prostorno uređenje i zaštitu okoliša, koji obrazlaže 

potrebu donošenja Izmjene i dopune Programa održavanja komunalnih vodnih građevina za 

2015. godinu 

Rasprave nije bilo. 

Sa 8 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić Batinić,  Damir 

Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić)  donose  se 

 

I Z M J E N E  I  D O P U N E 

 PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNIH  VODNIH   GRAĐEVINA  

NA PODRUČJU GRADA VISA ZA 2015. GODINU 

(Izmjene i dopune u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

  

 

AD – 17 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,  obrazlaže potrebu donošenja  

Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta. 

Naime, predlaže se izmjena na način da se novčana pomoć isplaćuje jednokratno. 

 

Sa 8 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić Batinić,  Damir 

Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić )  donosi se 

 

O D L U K A   

O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O NOVČANOJ POMOĆI 

ZA OPREMU NOVOROĐENOG DJETETA 

(Odluka u privitku ovog Zapisnika) 

 

Došao je Stjepan Poduje. 

 

AD – 18 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   predlaže donošenje Odluke o 

raspoređivanju sredstava Proračuna Grada Visa  u 2015. godini namijenjenih financiranju 

političkih stranaka i članova Gradskog vijeća Grada Visa izabranih s liste grupe birača, a 

koja se donosi prema Zakonskim odredbama. Ista je u materijalima. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i 

Alen Galić)  donosi se 

 

O D L U K A 

O RASPOREĐIVANJU  SREDSTAVA PRORAČUNA  GRADA VISA U 2015. 

GODINI NAMIJENJENIH FINANCIRANJU POLITIČKIH STRANAKA I  

ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA GRADA VISA IZABRANIH S LISTE GRUPE BIRAČA 

(Odluka u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

 



AD – 19 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   predlaže donošenje Odluke o 

izmjeni  i dopuni Odluke o zabrani i ograničenju izvođenja građevinskih radova za vrijeme 

turističke sezone na području Grada Visa, koju je trebalo uskladiti sa Zakonskim odredbama. 

Ista je u materijalima. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i 

Alen Galić)  donosi se 

 

O D L U K A 

O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O ZABRANI I OGRANIČENJU IZVOĐENJA 

GRAĐEVINSKIH RADOVA ZA VRIJEME TURISTIČKE SEZONE 

NA PODRUČJU GRADA VISA 

(Odluka u privitku ovog Zapisnika) 

 

AD – 20 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   predlaže donošenje Zaključka o 

djelomičnom oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa po zahtjevu Filipa Uskoka. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno sa 9 glasova  ZA (Stipe Vojković, Dalibor Damjanović, Silvija Bajsić  

Batinić, Stjepan Poduje, Damir Radica, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i 

Alen Galić)  donosi se 

 

Z  A K L J U Č A K  

O DJELOMIČNOM OSLOBAĐANJU PLAČANJA KOMUNALNOG DOPRINOSA 

(Zaključak u privitku ovog Zapisnika) 

 

 

AD – 21 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa Stipe Vojković,   daje riječ Luisi Radišić. 

Luisa Radišić iznosi i obrazlaže inicijativu za izmjenu Odluke o javnim priznanjima Grada 

Visa. U potpisu je 1/3 vijećnika, a greškom nedostaje ime Alen Galić, koji je također 

inicijator. Grad Vis je ponešto specifičan, na mali broj stanovnika ima puno aktivnih 

pojedinaca, udruga, društava i sl. koji nas zadužuju svojim radom. Smatramo da ukoliko se 

stvori potreba treba nagraditi i više njih, a ne samo jednog kao što je do sada Odlukom bilo 

predviđeno. Ovo nije bagatelizacija nagrade već se samo otvara mogućnost ako u jednoj 

godini više zaslužnih, dobiju svoje hvala. Predlažemo da se Odluka izmjeni na način da se ne 

ograničava broj mogućih nagrada. 

Damir Radica smatra da je važeća Odluka dobra. Ukoliko ukinemo broj postoji mogućnost 

hiperprodukcije, a nagrade se daju najzaslužnijim. 

Stjepan Poduje smatra da važeću Odluku ne treba mijenjati, te da je na ovaj način do sada 

bila sprječena bagatelizacija nagrade.  

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Visa, Stipe Vojković,– na kraju opet Gradsko vijeće 

odlučuje, samo se treba otvoriti mogućnost da se po potrebi dodijeli više nagrada, što ne 

znači da će svi dobivati nagrade. 

Nastala je rasprava. 

Gradonačelnik Ivo Radica – Ove godine treba se dodijelit prema važećoj Odluci, jer se i 

Natječaj raspisao po njemu. Ako se donese Odluka o izmjeni  ona se može primijeniti kod 

dodjelu nagrada iduće godine. 



   

Sa 5 glasova ZA (Stipe Vojković, Luisa Radišić, Marija Mladineo, Jasna Šiljić i Alen Galić) 

i 4 glasa PROTIV (Silvija Bajsić Batinić, Dalibor Damjanović, Damir Radica i Stjepan 

Poduje)  donosi se 

 

O D L U K A  

O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O JAVNIM PRIZNANJIMA 

GRADA VISA 

(Odluka u privitku ovog Zapisnika) 

 

Nakon završenog  Dnevnog reda,  gradonačelnik Ivo Radica, izvješćuje da je 25. 03. 

(srijeda) 25. obljetnica osnivanja HDZ-a, te poziva sve vijećnike da dođu na svečanu 

sjednicu. 

 

Sjednica je završila u 18,15 sati. 

 

 

 

ZAPISNIČAR:                                                                         PREDSJEDNIK 

                                                                                             GRADSKOG VIJEĆA 

Tanja Travizi, v.r.                                                                     GRADA VISA 

 

                                                                                              Stipe Vojković, prof., v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


